



«Supplies of petroleum coke»

The Limited Liability Company «Standard», represented by Director Mikhail Skoklnev, acting on the basis of the Charter, offers supplies of the following products:

I.

1. Name: Petroleum anodic coke, intended for use in the aluminum industry, for combustion in the furnaces of boilers of thermal power plants and specially equipped boiler houses, including for the production of cement and other industries;

2. Terms of delivery, price, incl. VAT 0%: CIF port of Rizhao, China, 180 \$/;

3. Payment terms: letter of credit according to the International agreement no. R 20/12/21 dated 20.12.2021

4. Basis of shipment: port of the Russian Federation;

5. Quantity, tons: 60000;

6. Packing: in bulk;

7. Shipment dates: from January 2022.

These are the best conditions on the market.

II. If you are interested in purchasing goods, we suggest considering an International Supply Agreement, which was prepared with the participation of experts from the Export Support Center - this is the state structure of the Russian Federation (<https://madeinudmurtia.ru/udm/export>). The terms of payment under the contract have been agreed with Sberbank experts (<https://www.sberbank.ru/en/individualclients>), which is also a state structure. When they work on the preparation of this contract, they bear the cost part, attract specialists from other organizations, and therefore my company has been checked by them.

III. The offer is valid until 25.12.2021.

Appendix: Draft International Supply Agreement.

Sincerely,

Director Mikhail Skoklnev

«Поставки нефтяного кокса»

Общество с ограниченной ответственностью «Стандарт», в лице Директора Михаила Скокленёва, действующего на основании Устава, предлагает поставки следующей продукции:

I.

1. Наименование: Кокс нефтяной анодный, предназначен для использования в алюминиевой промышленности, для сжигания в топках котлов тепловых электростанций и специально оборудованных котельных, в том числе для производства цемента и других производств;
2. Условия поставок, цена, в т.ч. НДС 0%: CIF порт Рижао КНР, 180 \$/;
3. Условия оплаты: аккредитив согласно Международному договору № R 20/12/21 от 20.12.2021г
4. Базис отгрузки: порт Российской Федерации;
5. Количество, тн: 60000;
6. Упаковка: навалом;
7. Сроки отгрузки: с Января 2022г.

Это лучшие условия на рынке.

II. В случае вашей заинтересованности приобретать товар, предлагаем рассмотреть Международный договор поставки, который подготовлен с участием экспертов Центра Поддержки Экспорта – это государственная структура РФ (<https://madeinudmurtia.ru/udm/export>). Условия оплаты по контракту согласованы с экспертами Сбербанка (<https://www.sberbank.ru/en/individualclients>), который тоже является государственной структурой. Они при работе по подготовке этого контракта несут затратную часть, привлекают специалистов из других организаций и поэтому моя компания ими проверена.

III. Предложение актуально до 25.12.2021г.

Приложение: проект Международного договора поставок.

С уважением,
Директор Михаил Скокленёв

